

Whole Person Development Inventory (WPDI)

All newly admitted full-time students are eligible to do the Whole Person Development Inventory (WPDI). You only need to spend 15 minutes to complete the questionnaire and you can receive a **FREE** individual report.

This chance is open to you on or before 22 September 2023 (Friday).

About WPDI

WPDI is a psychological assessment instrument measuring the whole person development status of tertiary students. The inventory is consisted of 111 items in 6-point Likert type scale (1=Strongly disagree, 6=Strongly agree). All of the items are constructed into 15 factors under 6 domains (as shown in the figure below).



Steps of doing WPDI

1. You will receive an invitation email from eWPDI system after 22 August 2023 (Tuesday).
2. Click the link sent through the email and set up your own password on the eWPDI system.
3. After entering the system, the questionnaire will be shown and please answer every question carefully.
4. You can get your whole person development individual report within one minute after completing the questionnaire.

At this starting point of your university life, WPDI is a tool which can help you understand your whole personal development status and set your personal development goal.

For enquiries, you are welcome to call 2948 6720 or send an email to wpdi@eduhk.hk .

全人發展量表 (WPDI)

全人發展量表 (WPDI)是 **免費** 提供給所有新生!

您只需要花 **15 分鐘**的時間就可以完成及獲得一份個人報告!

把握機會於 **2023 年 9 月 22 日 (星期五)或之前** 完成!

全人發展量表簡介

全人發展量表是一個為大學生而設的自我評估工具，以幫助學生了解在全人發展的狀況。全人發展包括 15 個因素歸納為 6 個範疇 (如下圖)，量表包含了 111 條問題。學生根據 1 至 6 的指標 (1 = 非常不同意，6 = 非常同意)，表達個人的同意程度。



完成全人發展量表的步驟

- 一. 所有新生都會於 2023 年 8 月 22 日 (二) 起收到由 eWPDI system 寄出的電郵，邀請您參與 WPDI 的網上問卷。
- 二. 您只需按下電郵內的連結便可以進入 WPDI 的主頁並設定個人密碼。
- 三. 當您進入系統後，請按指示回答所有問題。
- 四. 完成問卷後，您可於一分鐘內取得全人發展個人報告!

這份個人報告能成為剛進入大學的您的參考及指引，讓您了解自己的全人發展狀態及訂定未來在大學生活中的個人發展目標。

如對 WPDI 有任何查詢，請致電 2948 6720 或發送電郵至 wpdi@eduhk.hk。